
Garpenbergs Älgskötselområde 
        SAMRÅDSMÖTE 2019 

                    Protokoll        

Årligt samrådsmöte inom GÄSO den 15 augusti 2019 

 

1. Janne Henriksson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat           

2. Mötet valde Janne att leda dagens möte 

3. Ulf Svensson valdes som sekreterare 

4. Per Danilsgård och P-E Sjöström utsågs till justeringsmän att utöver ordförande justera 

protokollet. 

5. Janne redovisade resultat av betesinventeringen utförd inom Gävle Dala ÄFO. Betesskadorna 

har minskat från 32 till 19%. Årets spillningsinventering påvisar en i stort oförändrad älgstam 

med ca 8 älgar /1000ha. Älgskötselplanen för innevarande år kommer att vara oförändrad 

och denna har också godkänts av Länsstyrelsen. 

6. Med karta utvisande hur älgstammen fördelas över området utifrån spillningsinventeringen 

diskuterades hur man upplever skadorna. P-E Sjöström oroas av stor älgstam med 

medföljande betesskador. Leif Öster har däremot inga problem annat än vad avser 

vildsvinens härjning. Per Erik uppmanade till tidigareläggande av utdelning av pottälgar till 

områden med problem/stor älgstam. 

7. Under punkten ”kaffepaus” fortgick diskussionen utan att protokollföras. 

8. Avslutande diskussion mynnade ut i en uppmaning till styrelsen att beakta de olikheter som 

föreligger inom området vad det gäller betesskador så att jaktlag med mycket älg också kan 

skjuta fler älgar. 

9. Mötet avslutades. 

 

Ulf Svensson/sekreterare 

 

………………………………………………………… 

Janne Henriksson/mötesordförande 

 

……………………………………………………….  …………………………………………………… 

Per Danilsgård/justeringsman  Per-Erik Sjöström/justeringsman 

 


